

8. beboerrådsmøde i 2023

Dagsorden:

- 1) Valg af ordstyrer og referent
 - a. Forslag til Jakob som ordstyrer
 - b. Referent - Martin
- 2) Godkendelse af dagsorden
 - a. Godkendt
- 3) Godkendelse af referat for M7 (Se Google Drive)
 - a. Godkendt
- 4) Meddelelser
 - a. Logo / brand identitet
 - i. Nye logoer for kollegiet er nu blevet lavet og et opslag med nyheden til beboerne er i gang med at blive lavet.
 - ii. Nyhederne om klimahaven. Både en dansk og en engelsk version af skiltet er blevet lavet og tre af dem med hvert sprog vil blive sat op i den kommende uge.
 - iii. Pengene til logoet kommer fra BR budgettet
 - b. Biodiversitet
 - i. Linnea er klar med et nyt opslag og det ser fantastisk ud!
 - ii. Pengene for haveprojektet kommer mest fra biodiversitetspuljen.
 - c. Samarbejde BR/KF
 - i. Punktet blev sprunget over, da KF ikke var til stede.
 - d. Kælderrum
 - i. Julie og Martin har foreslået administrationen at lave nogle større opbevaringsrum. Disse vil man kunne leje mod betaling. De vil blive lavet snart.
- 5) Beboerrådsforpersonens punkt
 - a. Afstemning Zeso projektbeskrivelse

- i. Julie har nævnt, at det kunne være en god idé at bruge projektets beskrivelse og ændre det en smule til fondsansøgninger.
- ii. BR har 135.000 DKK tilbage for regnskabsåret.
- iii. Julie eller Martin vil lave et opslag i BR gruppen i forhold til en eller to fonde som vi burde/skal ansøge.
- b. Hjemmeside - nedsættelse af arbejdsgruppe
 - i. Linda og Julie havde et møde med Kirsten.
 - ii. Julie har også haft et møde med hjemmeside udviklerne, UNIK
 - iii. Hjemmesiden er skabt baseret på Umbraco som bliver brugt til at ændre hjemmesiden (tilføje opslag osv.)
 - iv. En arbejdsgruppe vil blive lavet til at skabe forskellige sider/tekster fra BR på den nye hjemmeside.
- c. SoMe - nedsættelse af arbejdsgruppe
 - i. Linda og Cecilia meldte sig som frivillige.
- d. Indretning af BR/KF lokale - nedsættelse af arbejdsgruppe
 - i. Skab til gangen, kunst til vægge, etc.
 - ii. Oprydning af dokumenter
 - BR vil finde to datoer for at dekorere/indrette lokalet. Den første er for at finde på idéer til indretningen og dekoreringsen, den anden for selve indretningen/dekoreringsen.
 - Det første møde vil blive afholdt en time før næste BR-møde.
- e. Dagsorden beboermøde
 - i. Dagsorden
 - Udkast til agendaen for mødet:
 - Kønseutrale regler
 - Afstemning for vedtagelse
 - Administrationen af Timeless mv.
 - Hvad bliver det brugt til?
 - Nye medlemmer?

- Afstemning om bekræftelse på nuværende medlemmer
- Valg af en suppleant
- Læsesale
 - Informativt punkt
- Logo
 - Informativt punkt
- Udlejning
 - Mind folk om reglerne
- (Vellux)
 - Hvis pengene er kommet, skal vi informere folk.
- Klimahaven
 - Informativt punkt
- Fitness
 - Informativt punkt
- Nye hjemmeside
 - Informativt punkt
- Afstemning til konti
 - Admins punkt

ii. Fordeling af punkterne

- Kønsneutrale regler: Cecilia
- Administration af Timeless: x
- Logo: Linda
- Læsesale: Cecilia
- Udlejning: Martin
- (Velux): Julie
- Klimahaven: Julie
- Fitness: Martin
- Nye hjemmeside: Linda

- Afstemning af konti: Administrationen
- Afstemning og bekræftelse af medlemmer: Martin

6) Evt. og næste møde

- a. Nogen punkter til næste møde med Charlotte og Kim?
 - i. Ingen punkter
- b. Næste møde – forslag?
 - i. Møde den 4. december 2023

8th Residents' Council meeting in 2023

Agenda:

- 1) Choice of conductor and minute taker
 - Conductor: Jakob
 - Minute taker: Martin
- 2) Approval of agenda
 - a. Approved
- 3) Approval of minutes for M7 (check Google Drive)
 - a. Approved
- 4) Notices
 - a. Logo / brand identity
 - i. New logos for the dorm have now been made, and a post to share the news to residents is in the making - "the launch"
 - ii. News about the temporary garden. Both a Danish and an English version of the sign has been made, and three of them with each language will be put up in the next coming week.
 - iii. The money for the logo comes from the BR budget
 - b. Biodiversity pool
 - i. Linnea has the new post ready and it looks great!
 - ii. The money to fund the garden-project mostly comes from the biodiversity pool while the counseling
 - c. Collaboration w. KF
 - i. This point was skipped since KF was not present.
 - d. Basement storage
 - i. Julie and Martin has suggested to the admin to make some bigger storage rooms. They will be pay-to-rent. They will be made soon.
- 5) The point of the Chairperson

- a. Vote about Zeso project description
 - i. Julie mentioned that it could be a good idea to use the project description and change it slightly for fund application purposes.
 - ii. BR has 135.000 DKK left for the fiscal year.
 - iii. Julie or Martin will make a post in the BR group in regard to deciding on one or two funds we should apply for.
- b. Webpage - create working group
 - i. Linda and Julie had a meeting with Kirsten.
 - ii. Julie also had a meeting with the website developers, UNIK.
 - iii. The website is built based on Umbraco which is to be used to change the website (adding posts etc.)
 - iv. A working group will be made to create the different pages/texts for BR on the new website.
- c. SoMe - create working group
 - i. Linda and Cecilia volunteered
- d. Decoration of BR/KF room
 - i. Big cabinet for the hallway and arts
 - ii. Organization of old documents
 - BR will find two dates to get the room decorated. First one to figure out ideas for decoration, second one to get the decoration done.
 - The first meeting will be held in the hour leading up to the next BR meeting.
- e. Residents meeting
 - i. Agenda
 - Draft for agenda
 - a. Gender neutral rules
 - i. Vote of approval
 - b. Administration of Timeless mv.
 - i. What are they used for?
 - c. New members?
 - i. Vote about confirmation of current members

- ii. Choice of one suppliant
 - d. Reading halls
 - i. Informative point
 - e. Logo
 - i. Informative point
 - f. Subletting
 - i. Remind people of the rules
 - g. (Vellux)
 - i. If money has been granted, we should inform people
 - h. Climate garden
 - i. Informative point
 - i. Gym
 - i. Informative point
 - j. New web page
 - i. Informative point
 - k. Vote for accounts
 - i. Admin point
- ii. Division of the points
 - Gender neutral rules
 - a. Cecilia
 - Administration of Timeless
 - a. x
 - Logo
 - a. Linda
 - Reading halls
 - a. Cecilia
 - Subletting
 - a. Martin
 - (Velux)
 - a. Julie
 - Climate garden
 - a. Julie
 - Gym

- a. Martin
 - New web page
 - a. Linda
 - Vote the accounts
 - a. Administration
 - Vote and confirmation of members
 - a. Martin
- 6) Etc. and next meeting
- a. Any points for the next meeting with Charlotte and Kim?
 - i. No points
 - b. Next meeting – proposal?
 - i. Meeting on 4 December 2023